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Evaluering 
Styrkeløft 2021

(og litt jubileumsfest)
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• Litt om Styrkeløft og jubileumsfesten
• Noen utfordringer rundt Styrkeløft
• Hva synes deltakerne?
• Egenevaluering
Hva synes vi selv?
Hva tar vi med oss?
Hvordan ser Styrkeløft 2022 ut?

Dette snakker vi om i dag:
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• Prosjektleder for 75-årsfesten: Line
Prosjektleder for Styrkeløft: Henrik og Co-Pilot Ingrid

• Vi kjøpte inn tjenester fra Fjell og Fjord
• To dager fylt opp med tett program, alt måtte passe 

sammen, mange møter og diskusjoner for å få 
landet alt

• Mange deltakere til Styrkeløft og mange gjester til 
festen.

• Boklansering, band, jubileumstale, konferansierer, 
Trym-samtale, taler, Aslak, prisutdelinger og en 
hovedrett - som ikke måtte bli kald …

To-i-ett: Styrkeløft og 75-årsjubileum
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• 175 påmeldte totalt, rundt 100 påmeldt Styrkeløft
• 1 boklansering
• 23 eksterne foredragsholdere i tillegg til stab og LS.
• 30 programposter fordelt over to dager
• 300 kopper med baristakaffe (med påstemplet logo) 

servert fra egen vogn
• En hovedsal og to seminarrom
• 100 (ca) esker med pastiller utdelt
• 3 personer klarte alle svarene i quizen
• 1 blå og 1 gul tape
• 1 positiv koronatest, ingen registrert spredning.

Styrkeløft i tall
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• Fersk prosjektleder for Styrkeløft
• Omfattende program
• Mange foredragsholdere som krevde mye oppfølging
• Foredragsholdere som måtte trekke seg av ulike 

grunner
• Mange endringer av tidspunktene i programmet for å få 

kabalen til å gå opp 
• Mange innspill til temaer og foredragsholdere
• Samproduksjon med 75-års jubileumsmiddag
• Smittevernsregler og risikovurderinger.

Utfordringer under planleggingen
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54,8; 55%
45,2; 45%

Svært nyttig 

Nyttig 

Dette svarte deltakerne:

SPM: Hvor nyttig var 
NJs Styrkeløft?
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• God logistikk og planlegging (med bla Fjell og Fjord)
• Variert program: 

- Kurs
- Diskusjoner/debatter/foredrag

• Mange pauser

• Teknikk og lyd fungerte og alle foredrag ble lagt opp på storskjerm (i 
hovedsal), bildekavalkade i pauser

• Høylytt nedtelling og introvideo i hovedsal ved sesjonstart
• Sekretariatet stilte som vertskap i alle sesjoner - i alle rom
• Timeplanen ble fulgt
• God kaffe
• Bra jubileumsfest
• Og ikke minst: Vi møttes fysisk

Vi tror det hele endte godt fordi:
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SPM: Hvor mange ganger tidligere 
har du deltatt på NJs Styrkeløft?

Like mange ferske,
som erfarne deltakere

43%

17%

40%

Dette var første gang! 

En gang tidligere 

Flere ganger tidligere 
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SPM: Hvordan opplevde du 
påmeldingen til Styrkeløft og 
jubileumsfest?

39%

59%

2%

Svært god 

God 

Verken god eller dårlig 

Et viktig punkt vi brukte mye tid sammen 
med Fjell og Fjord for å finne best mulig 
flyt og løsning for påmelding. 
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• Snittet er mellom fire og 
fem stjerner

• «Dårligste» rating var 
fire av fem stjerner.

Hvordan ble de ulike programpostene med foredrag, 
debatter og «klassiske» tillitsvalgtkurs oppfattet?

Mulig å dele ut fem stjerner
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• Se programmet
• Dele bilder
• Sende ut informasjon
• NJs medlemsfordeler
• NJs solidaritetsaksjon
• Quiz
• Se deltakerliste
• Finne praktisk info, bl.a. 

om smittevern.

LOL! Vi testet app! Dette svarte deltakerne om appen

I appen kunne man bl.a:
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Eksempler på innhold i appen
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Sagt om jubileumsfesten

«Helt greit hotell. Underholdningen på jubileumsmiddagen 
var suveren.»

«Veldig gøy at vi brukte "egne krefter" i programmet og 
underholdningen.» 

«Grei middag - Men litt kjedelig. 

«Strålende setting med lys og lyd. Imponerende!» 

«Det eneste når det gjelder festen var at det tok litt brått 
slutt. Kanskje man kunne hatt noen innslag fra det bandet 
som spilte før middagen etter middagen også?» 

Tok også veldig lang tid å få runde to med vin.» 
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Sagt om Styrkeløft

Programmet med midlertidige (August og Knut) 
burde ha vært en lengre seanse. Her var det mye 
diskusjon, men altfor liten tid, og dette er noe mange 
står i.

Veldig bra program, men noen ting burde vært kjørt 
to ganger - var litt vanskelig å velge. Men det er jo et 
luksusproblem. Blant tingene jeg kunne tenkt meg to 
ganger var Oslo-kanalen  

Med noen få måneder til at det braker løs med 
forhandlinger, burde man brukt muligheten når så 
mange sentrale tillitsvalgte er samlet, til å diskutere 
tariff og det kommende lønnsoppgjør. Noe helt 
annet er at at Styrkeløft i utgangspunktet skulle være 
et tilbud til tillitsvalgte som har holdt på en stund. En 
"påskjønnelse" for at man orker å stå i det. 
Programmet på denne samlingen viser litt at dette er 
noe man ser ut til å gå bort fra. 

Veldig god vegetarmat hele helga. Bra med såpass 
mye pauser til nyttig småprat. Var skeptisk til nivået 
med smittevern. Ble forsterket av varselet om positiv 
prøve på deltaker i ettertid. Viktig med fysisk
møtepunkt. 

Veldig bra organisering og gjennomføring! Ang 
programmet, var ok nyttig, ikke mer.  

Dei meir praktisk retta postane på programmet var 
mine favorittar- og både August og Knut var veldig 
flinke å formidle rettar og lovverk. 

Veldig bra med hyppige pauser slik at man ENDELIG 
fikk snakke med hele kroppen til folk!🤣🤣
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Sagt om Styrkeløft

Har vært på alle styrkeløft og dette var det klart 
beste. Tidligere har det vært mer et grunnkurs, men 
nå tok det for seg viktige temaer for framtida. Veldig
nyttig også for oss erfarne. Kjempebra! 

Det var et par ganger det var to temaer/foredrag jeg 
gjerne skulle ha deltatt på, som gikk samtidig. 

Hovedutfordringen på Styrkeløft var egentlig da to 
interessante punkter krasjet i programmet og det ble 
vanskelig å velge.  

– Det hele fungerte 
veldig bra. 
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• Hvordan skal vi innrette Styrkeløft 2022?
• Hva fungerte godt denne gangen og kan gjentas?
• Hva fungerte ikke?
• Er det programposter som kan puttes inn i NJ-skolen?
• Andre konkrete ting vi bør tenke på?

Hvordan ser Styrkeløft 2022 ut? 
(Det er jo ikke lenge til november …)

Tid for innspill og tanker: 
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